
Od: andrzejwojaczek <andrzejwojaczek@onet.pl>
Data: 2019-08-27 12:28:55+02

Do: Klaudia Korduła-Krybus <rada.miasta@um.rybnik.pl>

Temat: 2019/168701 - Zapytanie do Prezydenta (Od: andrzejwojaczek <andrzejwojaczek@onet.pl>)

Sprawa: BR.0003.349.2019

Panie Prezydencie!
Co się dzieje na ulicy Sportowej ( dawna Hałda), kto to likwiduje i w jakim celu? Czy jest zrobiony bilans ekonomiczny opłacalności tej
inwestycji?
Proszę o odpowiedź na moje pytanie. Andrzej Wojaczek
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